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Emne: Høyringsuttale utbygging av breiband 
 
Innspill angående breiband utbygging i Austrheim kommune. 
 
 
Siden 1998 har jeg ledet Austrheim Engineering as og Sætre Automasjon as fra adresse Bakkaveien 311. 
 
På grunn av at vi ligger mer enn 7 km fra telesentralen får vi ikke en tilfredstillende kablet løsning. I dag 
bruker vi en trådløs løsning med sender fra Litlås. Denne senderen er det ofte feil på. Har også prøvd 
andre ustabile trådløse løsninger. 
 
Planen for utbygging av breiband med høg hastighet basert på fiber bør i 2015 inkludere de som driver 
næringsvirksomhet i kommunen. 
 
 
Med vennlig Hilsen 
 
Sætre Automasjon AS 
ved Terje Sætre 
 
 


